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        Aan de leden van de Gemeenteraad 
 
 
             Datum:  14 november 2023 
    Onderwerp:  Beantwoording schriftelijke vragen Gemeentebelangen 
Ons kenmerk:   
 

Geachte heer, mevrouw, 
 
Op 5 oktober 2023 heeft de fractie van Gemeentebelangen schriftelijke 
vragen gesteld over de stoepjes bij de Kaap (Notaris Mulderstraat) 
De vragen luidden als volgt (cursief) en de antwoorden zijn toegevoegd: 
 
1. Is het college op de hoogte van de onveilige situatie? 

 
Ja, wij hebben al eerder signalen ontvangen dat deze situatie als onveilig 
wordt ervaren en hebben daarbij gewezen op de verantwoordelijkheid 
hiervoor van de woningcorporatie.  
 

2. Vindt het college ook dat er iets aan gedaan moet worden door 
bijvoorbeeld leuningen te plaatsen? 
 
Als er daadwerkelijk sprake is van een onveilige situatie, zijn wij van 
mening dat er actie ondernomen moet worden. 
 

3. Is het college voornemens om dit te gaan doen en wanneer mogen wij 
daar resultaat van verwachten? 
 
De trapjes liggen niet op gemeentegrond en zijn ook niet door de 
gemeente aangelegd. De trapjes behoren bij de woningen die door 
Woonconcept zijn gerealiseerd.  Woonconcept zal hier, in overleg met de 
bewoners, tot een passende oplossing moeten komen. De 
portefeuillehouder zal de kwestie daarom onder de aandacht brengen bij 
Woonconcept, met het verzoek hierin actie te ondernemen. 

 
Wij gaan ervan uit dat wij u hiermee voldoende hebben geïnformeerd. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders, 
 
 
 
 
Jelmer Mulder        Karel Loohuis 
Gemeentesecretaris       burgemeester  
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